
Hong Kong Tang King Po College 

香港鄧鏡波書院  

 

 

 
    (PTA 25-26/04) 

    9th December, 2025 

各位家長、同學： 

 

2025–2026年度 香港鄧鏡波書院 鑽禧校慶步行籌款通告 

同行六十載   齊步創未來 

香港鄧鏡波書院於 1965 年創校，1966 年位於堅尼地道 25 號的校舍落成啟用，與灣仔社

區共同度過了六十個寒暑。本校秉承慈幼會會祖鮑思高神父的教育青年宏願，堅守基督福音的

仁慈關愛精神，在神長、師生、家長和校友的努力下，不斷追求創新及卓越，提升教育素質，

培養品學兼備的年青人。 

 

本校家長教師會致力促進家校合作，讓家庭成為學校的合作伙伴，共同建設良好學習環

境。時值今年六十周年校慶，家長教師會將協助舉辦鑽禧校慶步行籌款，籌得款項將用作： 

一、 本校的教育發展經費； 

二、 改善校園環境； 

三、 提升學習效能。 

 

【活動詳情】 

日期 2026年 1月 24日（星期六） 

活動對象 所有中一至中五學生必須出席 (歡迎家長參加) 

集合時間 上午 8時 20分  

集合地點 本校班房（家長請到禮堂參與開步禮） 

路線 
由香港鄧鏡波書院起步，經堅尼地道，上寶雲徑，沿寶雲道，至灣仔峽道交

界的寶雲道公園，全程約 3公里。需時約 1.5小時。 

贊助方法 

⚫ 請於 2025年 12月 15日(星期一)或之前簽回電子通告。 

⚫ 如有意贊助，歡迎以電子支付 或 以現金／支票交予班主任。 

（以支票贊助，支票抬頭請寫「香港鄧鏡波書院法團校董會」，支票背頁

寫上學生姓名、班別、學號及此項目名稱「鑽禧校慶步行籌款」。） 

⚫ 個人籌款$1000或以上將獲贈紀念品一份。 

⚫ 籌款額最高的班別及同學，將獲得獎項以茲鼓勵。 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 
  

 

 

 

起點：香港鄧鏡波書院 

終點：寶雲道公園 路線圖 

HKTKPC Parent-Teacher Association 

香港鄧鏡波書院  家長教師會  



 

  

 

 如有任何查詢，可致電學校聯絡楊慧儀副校長/韓江老師/蔡振輝老師/高志佳老師。 

 
敬祝    

生活愉快！                 

                                       

          家長教師會主席 黃學文  校長 黃嘉明  謹啟 

 

二零二五年十二月九日  

 

 
回   條  

 

本人及小兒 ______ (班別) __________________________ (學生名稱) _________(學號) 

 

贊助意向： 

 得悉上述有關「鑽禧校慶步行籌款」事宜(通告編號：PTA 25-26/04)，暫無意贊助。 

 得悉上述有關「鑽禧校慶步行籌款」事宜(通告編號：PTA 25-26/04)，並有意贊助#： 

□$100 □$200 □$500 □$1000 

□$2000 □$3000 □$5000 □$10000 

 （注意：$10000以上的額外捐款請以支票交予班主任） 

 #如捐款達$100或以上，可要求索取收據作扣稅之用。  

 □需要捐款收據。(請用英文正楷填寫報稅用的名稱：________________________)  

 □不需要捐款收據。 

 

出席意向： 

 本人會參與當日的鑽禧校慶步行籌款活動。（家長出席人數：＿＿＿＿＿＿＿） 

 本人未克出席當日的鑽禧校慶步行籌款活動。 

  

 

 

           家長簽署：_______________________ 

           家長姓名：_______________________ 

           聯絡電話：_______________________ 

           日    期：_______________________ 

            

*請在適當的空格□加上 
 
請於 2025年 12月 15日(星期一)或之前簽回電子通告。 

  



Hong Kong Tang King Po College 

香港鄧鏡波書院  

 

 

 

                 (PTA 25-26/04)  

                 9th December 2025 

2025-2026 Hong Kong Tang King Po College  

Diamond Jubilee Fundraising Walkathon 

Walking Together Through Sixty Years,  

Striving Forward to Create the Future 

 

Dear Parents and Students, 

 

Hong Kong Tang King Po College was established in 1965, with its school building at 25 

Kennedy Road opening in 1966. It has shared sixty years with the Wan Chai community. Upholding 

the educational vision of our founder, St. John Bosco, and adhering to the spirit of the Gospel’s love 

and mercy, the school, through the efforts of clergy, teachers, students, parents, and alumni, 

continuously pursues innovation and excellence, enhances education quality, and nurtures young 

people to develop good character and scholarship. 

 

The Parent-Teacher Association is committed to fostering home-school cooperation, making 

families partners of the school in building a positive learning environment. Coinciding with the 60th 

anniversary this year, the PTA will assist in organizing the Diamond Jubilee Fundraising Walkathon. 

Funds raised will be used for: 

1. the school's educational development expenses, 

2. improving the campus environment, 

3. enhancing learning effectiveness. 

 

【Details of the Event】 

Date 24th January, 2026 (Saturday) 

Participants Form 1 to Form 5 students must attend (parents are welcome to join). 

Assembly Time 8:20 a.m. 

Gathering Place Class Room (parents are welcome to join us in the school hall for the opening 

ceremony). 

Route 

Starting from Hong Kong Tang King Po College, proceeding via Kennedy Road and 

Bowen Drive, along Bowen Road to Bowen Road Park near the junction with Wan 

Chai Gap Road. The entire route is approximately 3 km, taking about 1.5 hours.  

Sponsorship 

Methods 

⚫ Please sign the electronic notice by December 15, 2025 (Monday) or earlier.  

⚫ If you wish to make a donation, you can do so via electronic payment or submit 

cash or a cheque to the class teacher. 

(For cheque donations, please make it payable to "The Incorporated 

Management Committee of Hong Kong Tang King Po College". Write the 

student's name, class, class number, and "Diamond Jubilee Fundraising 

Walkathon" on the back of the cheque.) 

⚫ Individual participants raising $1,000 or more will receive a souvenir. 

⚫ The class and student raising the highest total amount will receive awards. 

   

HKTKPC Parent-Teacher Association 

香港鄧鏡波書院  家長教師會  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 For any enquiries, please contact the school and ask for Vice Principal Yeung Wai Yee, Mr. Hon 

Kong, Mr. Tsoi Chun Fai or Mr. Ko Chi Kai.  

         

Yours faithfully, 

PTA Chairperson, Mr. Wong Hok Man; Principal, Ms. Wong Ka Ming Tracy 

 

Reply Slip 

 

My son ______ (Class) ________________________________ (Name) _________ (Number) and I 

 

Sponsorship intention 

□ acknowledge the information regarding the "Diamond Jubilee Fundraising Walkathon" (Notice 

No.: PTA 25-26/04) and do not wish to make a donation. 

□ acknowledge the information regarding the "Diamond Jubilee Fundraising Walkathon" (Notice 

No.: PTA 25-26/04) and wish to make a donation. 

 □ $100  □ $200  □ $500  □ $1000 

 □ $2000  □ $3000  □ $5000  □ $10000  

 (Additional donations over $10000 should be submitted by cheque to the class teacher.) 

 #If the donation is $100 or above, a receipt can be requested for tax deduction purposes. 

 □ Need a donation receipt.  

    (Please fill in the name for tax purposes in English block letters: ____________________) 

 □ Do not need a donation receipt. 

Participation intention 

□ I will participate in the Diamond Jubilee Fundraising Walkathon.  

 (Number of parents attending: ___________)  

□ I will not be able to attend the Diamond Jubilee Fundraising Walkathon. 

          Parent’s signature: _______________________ 

          Parent’s name: _______________________ 

          Contact number: _______________________ 

          Date: _____________________ 

*Please tick the appropriate box. 

Please sign the e-notice on or before 15/12/2025 (Mon). 

` 

 

 

Start Point: 

Hong Kong Tang King Po College 

Destination:  
Bowen Road Park  Route Map 

 


